



7D6N TAIWAN CHERRY BLOSSOM

7天6晚 台湾赏樱季之恋

Tour Code 团号: ATWS-D7/07 / ATWS-MH/07

*Valid Start From Jan 2020
*有效期只限于 2020 年 1 - 3 月

- CITIES!**
城市!
- ❖ Taipei - Taichung - Chuanghua - Nantou - Tamsui - Taoyuan
 - ❖ 台北 - 台中 - 彰化 - 南投 - 淡水 - 桃园
- SLEEP!**
住宿!
- ❖ Hotel based on Local 3+4 Star+Hot Spring (Final confirmation on similar standard)
 - ❖ 当地 3+4 星+温泉住宿 (最后确认于同等级酒店为准)
 - ❖ Taipei 1N Ximen Citizen Hotel - 3* ❖ 台北 1晚 西门星辰饭店 - 3*
 - ❖ Taichung 2N Twinstar Hotel - 3* ❖ 台中 2晚 双星饭店 - 3*
 - ❖ Nantou 1N Peikong Creek Resort & Spa ❖ 南投 1晚 北港溪沙八度假村
 - ❖ Tamsui 1N Park City Hotel - 4* ❖ 淡水 1晚 成旅晶赞饭店 - 4*
 - ❖ Taipei 1N Amain Boutique Motel - 4* ❖ 台北 1晚 土城艾曼汽车旅馆 - 4*
- CUISINES!**
道地美食!
- ❖ Star Moon Land Restaurant ❖ 星月大地观景餐厅
 - ❖ Lu Gang Specialty ❖ 鹿港美食
 - ❖ Local Farm Specialty ❖ 山地风味餐
 - ❖ Taiwanese Cuisine ❖ 台式料理
 - ❖ Authentic Taiwanese Specialty ❖ 正宗台菜
 - ❖ Mongolian Barbecue + Hot Pot ❖ 蒙古烤肉 + 鸳鸯锅
- SHOPPING!**
购物站!
- ❖ Aboriginal Specialty Centre, Tea ❖ 原住民特产, 茶叶
 - ❖ Tianlu Art Centre, Pearl ❖ 天禄馆, 珍珠

Day 1 Kuala Lumpur → Taoyuan (50km) ⇄ Taipei

- Upon arrival meet and greet by local representative. Transfer to hotel, after that free and easy.
吉隆坡 → 桃园 (50 公里) ⇄ 台北
- 抵达后由当地代表迎接与问候。送往酒店, 之后您可自由活动。

Day 2 Taipei (170km) ⇄ Taichung (B/L)

- **National Chiang Kai-Shek Memorial Hall:** Built to commemorate Chiang Kai-shek, the park is home to natural landscapes and cultural buildings. It is the most important large event square and cultural performance center in Taipei.
- **Chung-she Flower Garden** (include entrance): Different season enjoy different type of flower such as: Sunflower, Tulip, lily, Rose, Cosmos, Sage, African Touch-me-not, etc.
- **Li Wei Branch Cherry Blossom Park:** Located in the Houli district of Taichung City cherry blossom blooms, two rows of full Kawazu cherry flowers. ** *Remarks: View cherry blossom from Feb till Mid-March, subject to weather conditions.*

- **Yizhong Street:** Is a large commercial district located in the North District of Taichung City, Yizhong street clothes, jewelry, younger, more young students take the route.
台北 (170 公里) ⇄ 台中 (早/午)
- **中正纪念堂:** 为纪念蒋介石而建, 园区分布着自然景观和文化建筑, 是台北市最重要的大型活动广场、文艺表演中心。
- **中社花海(含门票):** 不同的季节赏不同的花列如: 向日葵、郁金香、香水百合、玫瑰、波斯菊、鼠尾草、凤仙花 等等。
- **中科崑立樱花公园:** 位于台中市后里区的崑立机电樱花开绽放, 两排满满的河津樱花海让人不经想拍照留念。 ** 备注: 赏樱期间约 2 月至 3 月中旬, 因天气情况而定。
- **一中商圈:** 是位于台中市北区的大型商圈, 一中街衣服, 饰品, 较为年轻化, 比较走年轻的学生路线。

Day 3 Taichung (30km) ⇄ Changhua (30km) ⇄ Taichung (B/L)

- **Glass Temple:** The temple is dedicated to the god of glass Mazu and is the first world glass Mazu temple
- **Lu Gang Old Street:** During the Qian Long period (about the middle of the 18 century) dock area, also retains the flavor of the historical and cultural city of Quanzhou.
- **Fenyuan Flower Production Rest Park:** During spring festival will attract many tourists nowadays, many plants have been cultivated in the park, and there are more than 50 varieties of cherry blossoms. **
Remarks: View cherry blossom from Jan till March, subject to weather conditions.
- **Feng Jia Night Market:** Biggest night market in Taichung, Taiwanese delicacies, drinks, food shops known as the first station in Taiwan.
台中 (30 公里) ⇄ 彰化 (30 公里) ⇄ 台中 (早/午)
- **玻璃妈祖庙:** 庙内供奉主神为琉璃妈祖, 为全球第一座的玻璃妈祖庙。
- **鹿港小镇老街:** 乾隆年间鼎盛时期的码头区, 也保有大陆历史文化名城泉州的风味。
- **彰化花园卉生产休憩园区:** 每年春节都会吸引众多游客来赏花现今园区内培育出许多植物, 繁殖的樱花品种就有 50 多种。 ** 备注: 赏樱期间约 1 月至 3 月, 因天气情况而定。
- **逢甲夜市:** 台中最大观光夜市, 这里的特色小吃, 也号称全台第一。

Day 4 Taichung (60km) ⇄ Nantou (B/L/D)

- **Sun Moon Lake** (Include Cruise ride): Situated in Nantou County. It is the most beautiful alpine lake in Taiwan. Looking from east side, the lake is shaped like the sun, but looking from the west side, it's shape like a crescent moon.
- **Formosan Aboriginal Culture Village** (Include Cruise ride): Is a paradise with the theme of the nine ethnic groups of Taiwan's aborigines, including the Aboriginal Cultural District, Happy World and European Garden. It is a good place to learn about the traditional culture.
*** Remarks: View cherry blossom from Feb till March, subject to weather conditions.*
- **Hot Spring Hotel:** Enjoy the famous hot spring.
*** Remarks: Please bring along your own swim suit and cap.*
台中 (60 公里) ⇄ 南投 (早/午/晚)
- **日月潭(含船游):** 位于南投, 是台湾最美的高山湖泊。从东俯瞰全潭形如日轮, 向西侧望又如月钩, 因而得名。
- **九族文化村(含空中缆车):** 是一个以台湾原住民九大族群为主题的乐园, 包括原住民文化区, 欢乐世界和欧洲花园三大主题园区, 是了解台湾少数民族传统文化。 ** 备注: 赏樱期间约 2 月至 3 月, 因天气情况而定。
- **温泉渡假村:** 享受有名温泉, 素有美人汤之称的碳酸氢钠泉, 往往吸引了众多汤客前往, 泡了神清气爽, 舒适愉快 ** 注意: 请自备泳衣和泳帽。

Day 5 Nantou (209km) ⇄ Tamsui (B/D)

- **Jiufen Old Street:** Retains the old-style buildings of the Japanese era, the main landscape gathered in Jishan Street, Jiufen's busiest street.
- **Tamsui Tianyuan Temple:** The popular attractions of cherry blossoms, the beauty of nature and there is a combination of the Promise Tianyuan Palace and Zhenyuan Temple.
*** Remarks: View cherry blossom from Feb till March, subject to weather conditions.*
- **Fisherman's Wharf:** The leisure fishing port, before that is a small fishing port, has now developed into a well-known sightseeing spot.

- **Dansui Old Street:** Old street is a combination of food, snacks and old buildings with folk colors and nostalgic flavor.
南投 (209 公里) 🚗 淡水 (早/晚)
- **九份山城:** 保留着日治时代的旧式建筑，主要的景观聚集在基山街，是九份最热闹的道路。
- **淡水天元宫:** 赏樱花的热门景点，自然之美与园区内有无极天元宫本殿和无极真元天坛建筑结合。
**** 备注: 赏樱期间约 2 月至 3 月初, 因天气情况而定。**
- **渔人码头:** 休闲渔港，原本只是一个小渔港，如今已发展成为淡水知名观光景点。
- **淡水老街:** 老街集合美食，小吃以及具民俗色彩与怀旧风味。

Day 6 Tamsui (30km) 🚗 Taipei (B/L)

- **Yangmingshan National Park:** Is a famous country park in Taiwan. The four seasons have their own characteristics. In spring, the mountains are full of cuckoos and cherry blossoms, in summer you can often see the rainbow, in autumn maple leaves are full of mountains; in winter is cold and rainy, and the clouds are filled. **** Remarks: View cherry blossom from Jan till Mid-Feb, subject to weather conditions.**
- **Local Product Shop:** Enjoy your shopping of the local food product, making DIY Pineapple cake experience.
- **Taipei 101 Mall (Observation Deck own expense):** Is a shopping mall center with European, Japanese, Thai, Chinese and other international restaurants. Enjoy shopping.
- **Shihlin Night Market:** It is one of the most popular night markets in Taipei, Shihlin Night Market is good choice of shopping.
淡水(30 公里) 🚗 台北 (早/午)
- **阳明山公园:** 是台湾有名的郊野公园，四季各有特色。春季满山开遍杜鹃和樱花，夏季雾雨初晴时，常可在山区看到彩虹，秋天枫叶满山形成盛名远播的大屯秋色；冬季阳明山寒风细雨，云雾弥漫。
**** 备注: 花钟, 赏樱期间约 1 月底至 2 月中旬, 因天气情况而定。**
- **伴手礼店:** 享受购买当地伴手礼，赠送体验凤梨酥 DIY。
- **台北 101 (观景台自费):** 101 是购物中心有欧式、日式、泰式、中式等各国风味美食餐厅，自由购物。
- **士林夜市:** 台北市最具规模的夜市之一，也可在此享受购物服饰的乐趣。

Day 7 Taipei (50km) 🚗 Taoyuan → Kuala Lumpur (B)

- Transfer to airport for flight sweet home.
台北 (50 公里) 🚗 桃园 → 吉隆坡 (早)
- 送往机场返回温暖的家。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。